
 

 

Ivanec, 12. 10. 2023. 
 

V A Ž N E   I N F O R M A C I J E 

 

sa sjednice Vijeća roditelja OŠ Ivana Kukuljevića Sakcinskog, Ivanec održane 4. 10. 2023. 

 

 

1. Nastavna godina je počela 4.9.2023., a traje do 21.6. 2024.; jesenski praznici počinju 30. 10. 2023. i  

traju do 1.11.2023., a nastava počinje 2.11. 2023.; prvi dio zimskih praznika počinje 27.12.2023. i 

traje do 5.1.2024., a nastava počinje 8.1.2024.; drugi dio zimskih praznika počinje 19.2.2024. i 

završava 23.2.2024., a nastava počinje 26.2.2024.; proljetni praznici počinju 28.3.2024. godine i 

završavaju 5.4.2024., a nastava počinje 8.4.2024. godine. 

 

2. Ove školske godine planirana su tri nenastavna dana i to 6.10.2023., 2.5.2024. i 31.5.2024. 

 

O D G O V O R I   N A   P I T A NJ A 

 
1.Neodgovarajuća obuća učenika za boravak u školi 

 

Roditelji su izrazili zabrinutost jer učenici, osobito oni iz 7.-ih i 8.-ih razreda, za vrijeme boravka u školi 

imaju obuvene otvorene natikače pa zbog toga postoji opasnost da se poskliznu i povrijede. Predlažu da 

se strože propiše kodeks odijevanja uz sankcije, a svi razrednici na satovima razrednika izdvoje par 

minuta da se učenicima istakne važnost prikladne obuće primjerene boravku u školi.  

 

Ravnatelj je odgovorio da Kućni red škole jasno propisuje da su učenici u školi obvezni nositi prikladnu 

obuću namijenjenu za unutarnju upotrebu, a to podrazumijeva papuče zatvorenog tipa. Učenici nižih 

razreda uredno nose papuče, problem su učenici viših razreda. Ističe se prvenstvena odgovornost 

roditelja u prikladnom odijevanju učenika. Apelira se na roditelje da kod kupnje obuće za školu gledaju 

prvenstveno dobrobit učenika i kupe zatvorenu papuču, a ne prema željama učenika natikače koje su 

sad popularne. 

 

Razmotrit će se mogućnost strožeg propisivanja kodeksa odijevanja, no teško je u školi propisivati 

zabrane. Uvažit će se prijedlog roditelja te će svi razrednici na idućim satovima razrednika učenicima 

istaknuti važnost prikladne obuće za vrijeme boravka u školi i objasniti što znači prikladna obuća.  

 

 

 2. Problematika rasporeda treninga prema parnim i neparnim smjenama 

 

Roditelji su ukazali na problematiku organiziranja treninga prema parnim i neparnim smjenama 

održavanja nastave te se postavlja pitanje da li je treninge moguće organizirati po uzoru na klupske 

treninge koji se organiziraju prema uzrastu (U-11, U-13…) tako da bi zajedno trenirali učenici 5.-ih i 6.-

ih razreda, a zajedno učenici 7.-ih i 8.-ih razreda.  

 

Ravnatelj je odgovorio da predstavlja izrazito veliki problem posložiti smjene u nastavi pa tako i za 

treninge. Trenutno nije moguće organizirati odvijanje treninga prema uzrastima učenika jer je raspored 

složeni prema organizaciji nastave stranih jezika. Slaganje smjena iziskuje vezanje učitelja stranih 

jezika na predmete i razrede, a trenutno je jedini mogući način odvajanjem parnih i neparnih razreda. 

Nadogradnjom Matične škole i planiranom izgradnjom sportske dvorane u PŠ Kuljevčica lakše će se 

složiti termini za odvijanje treninga po uzoru na klupske.  

 

 

 

 

 

 



 

 

3. Da li bude moguće u Matičnoj školi organizirati nastavu TZK-a za sve razrede kada škola bude 

u jednoj smjeni? 

 

Ravnatelj je odgovorio da satničarka u školi odlično slaže rasporede, a prema tjednom zaduženju 

nastave TZK i broju razrednih odjela bude moguće organizirati korištenje dvorana tako da svi razredi 

imaju predviđen broj sati TZK tjedno. 

 

 

4.Da li postoji mogućnost organizacije škole skijanja za vrijeme zimskog odmora učenika? 

 

Ravnatelj je odgovorio da škola nema mogućnost ni obvezu organiziranja škole skijanja za učenike. Za 

provođenje škole skijanja potrebni su licencirani voditelji (slično kao kod organizacije škole plivanja). 

Svake godine brojne agencije nude organizirane škole skijanja za učenike pa roditelji imaju mogućnost 

poslati djecu u školu skijanja pod zimskim praznicima. To ne isključuje sudjelovanje učitelja zaposlenih 

u školi, no oni pritom ne sudjeluju kao učitelji škole, već isključivo preko vanjskih agencija.  

 

 

5.Da li će se u krugu škole postaviti video nadzor radi povećanja sigurnosti učenika? 

 

Trenutno je prioritet nadogradnja škole i jednosmjenska nastava. Grad Ivanec radi na postavljanju video 

nadzora u prostoru skate parka, a domet kamera će obuhvaćati i dvorište škole pa će to doprinijeti 

povećanju sigurnosti učenika u krugu škole koja je i sada na zadovoljavajućoj razini.  

 


